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Opening en vaststellen agenda 

 

Besluit: 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

Toelichting: 

Aanwezig: Jacco van der Tak (voorzitter), Jan Top (SGP), Jan-Willem van den 

Born (LB), Henk Wiesenekker (CU), Arjen Korevaar, Pro), Daan de Vries (CDA), 

Theo Bos (VVD), Judith van den Wildenberg (BI); Iede Bakker 

(griffier/secretaris). Tevens Wabe Wieringa (gemeentesecretaris / adviseur). 
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Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering 

* Naar aanleiding van punt 3: stand van zaken inrichting raadzaal. 

 

Besluit: 

De besluitenlijst van 30 januari 2023 wordt ongewijzigd vastgesteld. 

Naar aanleiding van punt 5 Rouwprotocol en het stilstaan bij het overlijden van 

Dick van Rheenen in de raadsvergadering van 26 april wordt afgesproken om 

in alle gevallen waarin iemand, die langer dan 1 bestuursperiode geleden 

raadslid of collegelid was, is overleden - ongeacht hoe lang geleden iemand lid 

was - dit kort te benoemen en een kort moment van stilte in acht te nemen. 

Het protocol zal hierop worden aangepast. 
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Agressieprotocol 2023 

Een raadslid heeft, mede naar aanleiding van het vaststellen van het 

agressieprotocol, melding gemaakt van digitale intimidatie. 

Geagendeerd ter bewustwording en bespreking. 

 

Besluit: 

In het agressieprotocol wordt digitale intimidatie niet expliciet genoemd, maar 

het protocol kan in dat soort situaties evengoed worden toegepast. Bij een 

eventuele aanpassing zal dit expliciet worden toegevoegd. 

 

Toelichting: 
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Het doel van deze bespreking is bewustwording om concrete gevallen, ook van 

digitale vormen van intimidatie, te melden. Het protocol is echter pas van 

toepassing indien sprake is van een concrete melding van daadwerkelijke 

bedreiging of intimidatie van een raads- of collegelid. 
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Moties en amendementen eerder publiceren 

Moties en amendementen worden kort voor de raadsvergadering toegevoegd in 

ibabs, niet openbaar 'achter een slotje' tot het moment waarop de motie of het 

amendement daadwerkelijk wordt ingediend. Dat heeft als nadeel dat inwoners 

en andere belangstellenden een motie of amendement tijdens het debat veel 

minder goed kunnen volgen, omdat ze de m&a's pas later kunnen zien en 

daarvoor moeten ze dan ook eerst hun web-pagina verversen. Eigenlijk is het 

veel transparanter om ze eerder te publiceren. 

Voorstel: moties en amendementen worden gepubliceerd in de loop van 

woensdagmiddag voor de raadsvergadering, tenzij de indieners nadrukkelijk 

verzoeken om daarmee te wachten. Indien een m/a nog eerder bekend is dan 

de woensdag van de raadsvergadering wordt deze, indien de indieners daarom 

verzoeken, ook al eerder gepubliceerd. De daadwerkelijke - formele - 

indiening blijft plaatsvinden tijdens de raadsvergadering. 

 

Besluit: 

Moties en amendementen worden in het vervolg - bij wijze van experiment tot 

en met juli - alvast gepubliceerd een half uur voorafgaand aan de de 

raadsvergadering, tenzij de indieners nadrukkelijk verzoeken om daarmee te 

wachten. De daadwerkelijke - formele - indiening blijft plaatsvinden tijdens de 

raadsvergadering. 
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Afschaffen woordelijke verslagen bij kadernota en begroting 

In 2018 is afgesproken om van het debat over de kadernota resp. begroting 

weer een woordelijk verslag te maken. De kosten daarvan bedragen minstens 

1.500 euro per keer. Er is tegenwoordig ook een transcript van de ondertiteling 

beschikbaar om terug te lezen. Zie voorbeeld in bijlage. 

Voorstel: afschaffen woordelijk verslag. 

 

Besluit: 

Omdat enkele leden hierover nog aarzelen, wordt afgesproken om de 

verslagen vooralsnog te handhaven. 
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Bespreking van de spanning tussen ambitie en capaciteit 

In de auditcommissie is enkele keren gesproken over de spanning tussen de 

ambities van de gemeente en de capaciteit (personeel en middelen). 
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Voorgesteld is om dit ook te bespreken in de 'verbrede driehoek' presidium-

college-concernteam. Eerst ter bespreking in het presidium. 

Zie bijgevoegde gespreksnotitie. 

 

In aanvulling hierop heeft de heer Van den Born gevraagd om de zorg van het 

vele verloop in de organisatie te bespreken en de vraag of dit samenhangt met 

het proces 'Barneveld groeit'. 

 

Besluit: 

Dit thema zal kort voor of na de zomer verder worden besproken via een 

'verbreed driehoeksoverleg' tussen presidium, college en concernteam. De al 

genoemde vragen en aandachtspunten worden hierbij betrokken. De 

werkgroep vanuit de auditcommissie zal worden geïnformeerd over de 

vervolgstappen. Op enig moment kan de raad dit ook openbaar bespreken. 

 

Toelichting: 

De heer Wieringa licht kort de stand van zaken van 'Barneveld Groeit' toe. 

Recent is het aantal actuele vacatures gepubliceerd (17). Er is sprake van in- en 

uitstroom waar allerlei factoren op van invloed zijn, waaronder de 

organisatieontwikkeling en de algemene arbeidsmarktkrapte. 
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Griffiewerkplan 2023 

De griffier heeft samen met het team griffie een werkplan opgesteld voor 2023 

e.v. Doel daarvan is structuur en planning te bieden voor de griffie zelf, maar 

ook de raad inzicht te geven in de activiteiten en aandachtspunten van de 

griffie en daar desgewenst in te sturen (via het presidium). 

Voorstel: bespreken van dit griffiewerkplan. De griffier verwerkt de eventuele 

opmerkingen van het presidium in het werkplan en stuurt de definitieve versie 

openbaar ter informatie aan de raad. 

 

Besluit: 

Het presidium neemt met instemming kennis van het Griffiewerkplan 2023. 

Met de hieronder genoemde aanpassing stuurt de griffier het griffieplan ter 

informatie naar de raad. 

 

Toelichting: 

De cursus 'Hoe werkt de gemeente' (actiepunt in par. 3) is mede bedoeld om 

het inzicht van ambtenaren in de rol van de raad en wat de raad nodig heeft te 

versterken; dit wordt als zodanig benoemd. 

Beperking van het aantal bijeenkomsten is een van de acties uit het advies van 

de werkgroep 'verbetering werkwijze raad' waar de griffie aandacht voor heeft. 
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Wat verder ter tafel komt / rondvraag 

 

Besluit: 

De heer Wiesenekker neemt zijn initiatief om Artikel 1 van de Grondwet in de 

raadzaal en de publiekshal een prominente plek te geven voorlopig terug. In 

een volgend presidium kan dit terugkomen. 

 

Toelichting: 

De heer Wiesenekker wil dit initiatief even laten bezinken; het was en is niet 

zijn bedoeling om dit tot een debat-onderwerp te laten worden. Een optie is 

om dit bij een herinrichting / verbouwing mee te nemen. 
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Sluiting 

 

Besluit: 

De voorzitter sluit de vergadering ca. 20:45 uur. 

 

 


